
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 3 de maig de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 23:15 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Josep M. Navarro Serra particular 
 Conxa de Llobet Jorba particular 
 M.Isabel Tena Boyan particular    
 M.Dolors Terradas Dávila particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Jordi Izquierdo González Colla de Geganters i Graellers  
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria  
 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència la senyora Marta Soro Alsina i la senyora Montserrat Montalbán 
Alarcón. 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Elaboració a l’enquesta a la població 
4. Informació de la presidenta 
5. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta de la sessió del dia 1 de març de 2012 i si han de fer alguna observació.  

Pren la paraula el senyor Josep Manuel Navarro per manifestar que no està d’acord amb la 
decisió que la Permanent va prendre durant la sessió del dia 9 de febrer de 2012, en què es va 
proposar presentar a l’ajuntament una carta de suport al propietari del Bar “El Temple”, la qual 
consta en l’acta del dia 1 de març de 2012. A més, -diu- va quedar en evidència que es 
coneixia el conflicte amb el propietari del bar i, per tant, es va contradir el propi principi del 
Consell de conciliar entre els veïns quan es va decidir donar suport a una part sense consultar 
l’altra. 



Intervé la senyora presidenta per dir que ella no sabia qui era el veí que es queixava i en cap 
moment es va esmentar el nom del senyor Josep Manuel Navarro. 

El senyor Josep Manuel Navarro es queixa de que no s’ha buscat conciliació en aquest tema, 
que es va acceptar la intervenció del senyor Antoni Hernández, propietari del bar “El Temple”, 
en la sessió sense que estigués inclosa en l’ordre del dia. L’esperit del Consell de Poble –diu- 
és conciliar.  

Després d’exposar la seva queixa respecte a les molèsties que li ocasiona el bar (incivisme, 
alcoholisme, violència etc), el senyor Navarro llegeix un escrit que vol que consti en l’acta de la 
sessió: 

“Srs.,  

Tenint en compte que l’acta de l’últim plenari del Consell de Poble no s’aprovarà fins el proper 
plenari del 13 de desembre, considerem oportú que en aquesta reunió quedi constància de la 
queixa que vam efectuar perquè tots els regidors de l’Ajuntament se’n puguin assabentar en un 
termini raonable. 

A la sessió del 9 de febrer del Consell de Poble, sense previ avís, sense que constés a l’acta 
anterior i sense que estigués a l’ordre del dia es va donar veu al Sr. Hernández que regenta el 
Bar El Temple. Aquest va fer un seguit de peticions perquè se li permeti posar una pantalla 
gegant a la Placeta del carrer Major quan jugui el Barça.  

Tot i que la carta que va llegir el SR. Hernández expressa que té problemes amb els veïns, la 
Sra. Presidenta sense posar-se en contacte amb l’altra part, va promoure una carta de suport al 
Sr. Hernández, carta aprovada a la sessió del 14 de febrer. 

A la sessió extraordinària del Consell de Poble del 12 d’abril vam expressar la nostra queixa 
perquè la senyora presidenta contradient el propi principi del Consell de conciliar entre els 
veïns no va consultar a una de les parts, donant suport a l’altra. 

A la mateixa sessió, la senyora presidenta va dir que desconeixia que hi havia un conflicte amb 
els veïns pel tema del bar i de la pantalla gegant, tot i que la mateixa carta del Sr. Hernández, 
que va llegir en veu alta, així ho expressa. A més, la senyora presidenta va reconèixer, dos 
minuts després de dir que no sabia d’aquests problemes, que havia parlat amb el regidor de 
Seguretat, Jordi Arenas, i que aquest l’havia posat al corrent de que hi havia queixes de veïns 
(versió que pot contrastar el mateix regidor). 

És a dir, en menys de 5 minuts la senyora presidenta va faltar a la veritat almenys dues 
vegades davant el Consell de Poble, sense que pràcticament ningú s’escandalitzés. Crec que 
el Consell de Poble, tot i ser un organisme modest, però dependent de la Presidència de 
l’Ajuntament de Sant Celoni, es mereix un respecte, respecte que ha de començar per si mateix 
i evitar que passin aquestes coses. 

Respecte al Bar, es parla com si visquéssim al segle XIX. La cantarella de que els joves no 
tenen on anar és falsa. Avui els joves dels què es parla ronden la trentena i tots disposen de 
transport. Per al jovent adolescent, un bar – a més amb les esmentades referències i 
antecedents- no és ni de bon tros el millor lloc per trobar-se. Això sí, si alguna referència s’ha 
guanyat aquest local amb el temps és la de trobada de persones que precisament no és que 
aportin valors positius a la societat. A La Batllòria, a més, hi ha tres locals més. 

A la darrera reunió vam demanar a l’Ajuntament que anul·li les decisions preses a la sessió de 
9 de febrer pel que fa aquest tema, perquè no es van prendre ni amb equitat, ni amb ganes de 
conciliar, i que poden perjudicar greument els interessos de l’altra part, a qui tan sols es va 
consultar. Per això també vam demanar que es depurin les responsabilitats per haver actuat 
d’una manera tan maldestra. 

Volem que aquesta nota s’adjunti a l’acte de la sessió d’aquest vespre.”     



Un cop llegida la nota del senyor Navarro, la senyora presidenta manifesta que vol que consti 
en acta que ella no està d’acord amb el contingut de la carta perquè s’hi diuen coses que no 
són certes. 

Seguidament, el senyor Navarro entrega l’escrit a la secretària per tal que es pugui fer constar 
en acta. 

Fetes aquestes intervencions, s’acorda l’aprovació de l’acta de la sessió anterior i es fa constar 
que el senyor Josep Manuel Navarro i la senyora Conxa de Llobet no estan d’acord amb el punt 
referit a l’escrit de suport al propietari del bar que figura en la referida acta. 

 

2. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

- Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 

Pren la paraula el senyor Joan Xamaní i diu que fan falta més punts WIFI i que seria 
interessant que hi hagués accés a Internet gratuït a totes les places del municipi, al Camp de 
Fútbol, al Safareig, a la Roca Umbert, etc. 

Intervé al senyora presidenta per comentar que estaria bé proposar que es fessin cursos de 
sardanes i de danses regionals. Tot seguit, també comenta que es valora positivament la festa 
de Sant Jordi perquè hi va haver força participació. La resta de membres de la Comissió hi 
estan d’acord. 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

Pren la paraula el senyor J. Manel Navarro per dir que caldria posar bandes sonores al pont, 
per millorar-ne la seguretat. 

El senyor Jordi Gómez pregunta si se sap alguna cosa de la neteja del pont que es va 
comentar en la darrera sessió plenària.  

Intervé el senyor Florentí Ruiz per preguntar si existeixen camins senyalitzats a l’entorn de La 
Batllòria. 

La senyora presidenta contesta que a Can Bruguera hi havia fulletons informatius, els mateixos 
que hi ha a la Rectoria Vella de Sant Celoni, sobre possibles rutes. Es podria demanar –diu- 
que es portés aquesta informació al Centre Cívic.    

El senyor Jordi Gómez comenta que, fa alguns dies, va parlar amb un regidor de l’Ajuntament 
de Riells i li va explicar que la rotonda que està previst fer entre La Batllòria i Riells Viabrea  ja 
està dissenyada, i afectarà la plaça del mercat de Riells.    

Pren la paraula el senyor Lluís Sánchez i diu que encara no s’han canviat les plaques de carrer 
que estan trencades. 

La senyora presidenta informa que ja es va comunicar dies enrere a l’àrea de Territori, per tal 
que les vinguessin a reparar o canviar. També explica que el proper dilluns, dia 7 de maig, la 
directora de l’àrea de Territori, senyora Pilar Puig, la regidora d’Espai Públic i tècnics de 
l’ajuntament visitaran el cementiri de La Batllòria per valorar les obres o millores que cal fer. La 
visita està prevista a les 13 hores i es convida algun dels membres del Consell perquè hi 
assisteixi. El senyor Lluís Sánchez diu que ell hi pot anar. 

Tot seguit, intervé una persona del públic per manifestar el seu descontentament sobre el mal 
estat del cementiri. Es queixa de que fa anys que no s’arregla res, no es fa el manteniment, 
malgrat que els titulars dels nínxols paguen una taxa anual per aquest manteniment, els nínxols 
estan en mal estat, l’accés és precari i el cementiri en general està molt deteriorat. 

A continuació, pren la paraula una altra persona del públic per queixar-se de que al carrer de 
Les Escoles es permet aparcar als dos costats tot i que és un carrer de doble direcció, això fa 
que la circulació sigui problemàtica, especialment a les hores d’entrada i sortida de l’escola, 



perquè no queda espai suficient per circular en ambdós sentits de la marxa. Potser es podria 
solucionar el problema si només es permetés aparcar en un costat, o bé, 15 dies en un costat i 
15 dies a l’altre, tal com es fa en alguns carrers de Sant Celoni. 

La senyora presidenta aclareix que a Sant Celoni només queden 2 o 3 carrers en què es 
permet aquest tipus d’aparcament. De tota manera –diu- els veïns del carrer de Les Escoles no 
s’han queixat, per tant, s’entén que ja els està bé l’aparcament a ambdós costats. En tot cas, es 
pot traslladar a l’Ajuntament que veïns del carrer Breda s’han queixat de que s’aparqui als dos 
costats i que es podria revisar. 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran 

El senyor Lluís Sánchez explica que li havien comentat que s’havia augmentat el pressupost 
per a la Gent gran, però que després de reunir-se amb la regidora de Comunitat ja va quedar 
clar que de moment només es podia comptar amb l’assignació de l’any passat, uns 3000 €, fins 
que no estigui aprovat el pressupost de l’Ajuntament. 

El senyor Joan Xamaní aclareix que en la darrera sessió plenària del Consell, el regidor Manuel 
Bueno ja va dir que el pressupost encara no estava aprovat perquè s’havia de consensuar amb 
la resta de grups polítics. Per tant, els números que es van presentar només eren la proposta 
de l’equip de govern. 

A continuació, pren la paraula la senyora presidenta per llegir un correu de la regidora Magalí 
Miracle relatiu a les peticions fetes en la darrera sessió plenària : pel que fa les xarxes de les 
porteries del camp de futbol, una ja està canviada i l’altra està en bon estat; quant al tema del 
butà, només es va fer una queixa a l’hivern per part de Riells, no hi ha constància de més 
queixes; no es preveu fer arribar el gas al camp de futbol perquè és molt costós i finalment 
apunta que totes les queixes relatives al Camp de futbol s’ha de passar directament a l’àrea 
d’Esports. 

El senyor Lluís Prat diu que també es va demanar que vinguessin a tallar les herbes del voltant 
del Camp, però de moment no ha vingut ningú. El Camp de La Batllòria està molt abandonat, 
és dels pocs camps de terra que queden i es triga 5 hores per regar-lo i marcar-lo, perquè les 
boques de reg i les mànegues que hi ha són insuficients. Pel que fa el tema del butà, aclareix 
que la queixa es va fer en un partit contra el Breda i que els jugadors van haver d’anar a dutxar-
se a casa.  

El senyor Joan Xamaní proposa d’anar a parlar directament amb els responsables per tal de 
trobar solucions a tots aquests problemes i apunta que potser s’hauria de demanar que hi 
hagués una persona que fes d’enllaç entre el Consell de Poble i l’Ajuntament. 

Tot seguit, intervé de nou el senyor Lluís Prat per explicar que ja té el permís de l’Ajuntament 
per poder fer la barbacoa al Camp de Fútbol, però que encara falta l’autorització dels agents 
forestals.  

- Comissió de Comunitat i Seguretat Ciutadana 

Pren la paraula la senyora M. Isabel Tena i comenta que la perspectiva no és massa bona, 
però sí que cal demanar un interlocutor entre el Consell i l’Ajuntament, perquè les queixes es 
pugui traslladar a l’Ajuntament d’una manera més efectiva. Hi ha molt malestar –diu- per 
l’eliminació del transport públic i sembla ser que algunes persones ja han anat a parlar 
directament amb l’alcalde. 

El senyor Lluís Sánchez apunta que si els regidors i l’alcalde no es llegeixen les actes, no 
serveix per res tot el que s’està fent. 

La senyora presidenta proposa que un membre representant de cada comissió s’adreci, si ho 
considera adient, directament al regidor corresponent.  

 

3. ELABORACIÓ DE L’ENQUESTA A LA POBLACIÓ 



Atès que la sessió s’ha allargat més del que estava previst i que l’elaboració de l’enquesta 
requereix una bona estona, es proposa deixar aquest punt sobre la taula per a una propera 
sessió. 

i convocar una sessió extraordinària pel dia 17 de maig, a les 20 hores amb aquest tema com a 
un únic punt de l’ordre del dia. 

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta proposa convocar una nova sessió per al proper 17 de maig per tractar 
el tema de l’enquesta. Per tant, per unanimitat dels membres assistents, s’acorda convocar una 
sessió extraordinària per al proper 17 de maig, a les 20 hores amb un únic punt de l’ordre del 
dia: Elaboració de l’enquesta a la població de La Batllòria.   

5. PRECS I PREGUNTES 

La senyora Dolors Terradas es queixa de que la neteja del poble és precària, les voreres estan 
plenes d’herbes.  

El senyor Jordi Gómez diu que a la urbanització Royal Park també passa el mateix, tot i estar 
recepcionada la neteja és deficient.   

La senyora presidenta explica que l’ajuntament ha hagut de reduir despeses i això també 
afecta el servei de neteja que presta una empresa externa. 

La senyora Dolors Terradas li replica que malgrat que s’hagi reduït el servei els ciutadans 
paguen el mateix i per això tenim dret a queixar-nos, perquè paguem per un servei que no 
tenim.    

**** 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 23:15 hores i s’estén la present 
acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 

 


